
ź-

Jerzy Bożek
Radny Rady Miejskiej
w czechow icach-D ziedzicach

ła5 oŁb§ę'
Bląą. ooo3 .6^ 2o2-o

Czechowic ę-D ziędzicę 07 .09 .2020

Sz. Pan
Marian Błachut
Burmi strz Czechow ic-Dziędzice

dotycry: opracowania dokumentu pod nazwą: Program Rozwoju Infrastrulctury
Rowerowej dla Gminy Czechow ice-Dziędzicę

W sierpniu}}l8r. złożył.em stosowny wniosek budzetowy zuzasadnieniem o
potrzebie utworzenia dokumentu pod nazw ą:,,Program Rozwoj u Infrastruktury
Rowerowej dla Gminy Czechowice-Dziedzice" . Wniosek ten w budzecie na 2019r.
nie został uwzględniony. Na sesji budzetowej 18 grudnia 2018 r. o potrzebie
utworzenia takiego dokument przypomniałem ponownie . C/lrzymńem wówczas
zapewnienie, że zpierwszych wolnych środków, które się ukazą w 20I9r. będą
podjęte dzińariaw tym kierunku. Poniewaz do dnia dzisiejszego taki dokument się
nie pojawił, chciałem zapytać:
1. Czy deklaracja - zobowiązanie złożone 1 8 grudnia 2018r. na sesji budżetowej jest

nadal aktualna?
2.Czy dokument ten będzie opracowany w 2021r. - o co niniejszym pismem
ponownie wnioskuję

Otrzymają:
l. adresat
2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Damian Że\azny
3. ala
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Fisme Bt*zqłtnu,Jsobiócie
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Zapytanie radnego


